
MOTION nr 4 
 
Avsändare: Medlemmen Tryggve Pederby 
 
Styrelsens yttrande över förslaget om hållbarhetsrapportering 

Motionärens bakgrund: På senaste årsmötet så presenterades föreningens nya hållbarhetspolicy. 
Detta är dock endast det första steget, vi måste också se att detta arbete fortskrider. Många 
idrottsföreningar, där ibland IK Uppsala Fotboll, släpper årligen en hållbarhetsrapport där de visar 
vilka steg de har gjort för att bli en hållbar förening. Detta är något som jag anser att IK Sirius borde 
efterfölja. 

Motionärens förslag: Att årsmötet beslutar att IK Sirius Fotboll årligen ska presentera en rapport om 
sitt hållbarhetsarbete. 
 
Styrelsen föreslår: 
Att årsmötet bifaller motionen  
 
Styrelsens utlåtande: 
Styrelsen för Sirius Fotboll delar motionärens uppfattning att klubben ska ta nästa steg och utveckla 
rapporteringen kring föreningens hållbarhetsarbete.  Styrelsen kommer att ge uppdraget till Sirius 
fotbolls klubbdirektör att ta fram en hållbarhetsrapport med utgångspunkt från 2022 års verksamhet. 
Denna rapport ska årligen uppdateras med aktuella förändringar.  
 
Utformningen kommer att vara anpassad utifrån organisationens befintliga resurser. 
 


